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1. Informasjon fra/dialog med rektor 

Skolen skal ha hjertesone, et trafikksikkerhetsprosjekt som ble startet i 2017. Skolen har søkt 

før, men nå skal hele Oslo få støtte. Vi får 50 000 for tiltak for trafikksikkerhet. Det er foreslått 

en kampanje for å sikre sykkelveien forbi skolen med skilt og et gjerde med port. 

Skoleveiene bør også få skilt, det er mange utsatte strekninger der biler kjører på småveiene 

mellom husene. Hjertesone skal være trafikksikker sone, FAU tegner inn forslag på 

kartskisse. 

Skolen skal bytte 39 vinduer, det blir noe bytting av klasserom mens dette pågår. 

Det blir nytt HC-toalett i første etasje og ny inngangsdør, de gamle er for tunge. Automatikk 

på døråpnerne. 

Det har vært låste dører i friminutt for å hindre at barn er inne når de ikke skal og for å hindre 

uønsket besøk. 

Det ble tatt opp ønske om barnevakt og tolk til foreldremøter. Dette er dyrt, men foreldre må 

ta kontakt ved behov. Skolen velger å fokusere på tolk for utviklingssamtaler. Foreldre må 

melde behov gjennom lærer. Digitaltolk i etterkant av møter er en løsning. 

Det er kommet innspill om mangel på friminutt på ukeplanen. Det ble oppklart at det er 

friminutt i alle timeplaner som er laget av skolen.  

Skolen ønsker å satse på sommerklubb i 2023 også og vil søke midler om det blir tilgjengelig 

søknadsordning. Skolen ønsker å ha en fast ordning for dette for 5. til 7. trinn med koding, 

grilling etc. fra 10-14 med gratis lunsj. 2 voksne er med barna i to uker før skolestart. Det er 

ambisjon om et eget miljøteam med aktiviteter i feriene, samkjørt med fritidsklubben med 

felles tilbud. Foreløpig mangler midler til lønn for å kunne gjennomføre dette. 

På 17. mai går vi som nr. 52 i toget, ca. 40 plasser tidligere enn i fjor. Vi går ca. 11:00 fra 

festningen og tar buss hjem igjen, de som vil hente selv i byen må møte på Rådhusplassen. 

Elevene er tilbake ca. 13:00 på skolen. Ranselpost sendes om 17. mai.  

Fotballbanen må utbedres, uklart hvem som har ansvar for den og dermed ikke lett å få søkt 

om tilskudd. 

2. Foreldre mot rasisme. 

Netsanet Assefa fra prosjektet «Foreldre mot rasisme, diskriminering og hatefulle ytringer på 

skolen» presenterte deres undervisningsopplegg. De har støtte fra Bufdir. I fjor besøkte de 

14 skoler, i år skal de ta 20. De er inspirert av hendelser som drapet på George Floyd, med 

fokus på hva som ligger bak hatkriminalitet. Prosjektet kjemper mot diskriminering i 

oppveksten, rangering og nedvurdering av andre og jobber med holdninger og hva vi 

overfører til barna. Netsanet har bakgrunn fra Etiopia der det er utbredt med negative 

holdninger til homofili, så han tar disse erfaringene med inn i arbeidet sitt. Prosjektets 

utgangspunkt er at kultur, religion og oppvekst gir holdninger og kan føre til usikkerhet i 

møtet med andre holdninger. Hva gjør vi med holdningene våre? Normaliserer vi frykt og 

usikkerhet med vår egen oppførsel? Prosjektet skal skape dialog og deling av opplevelser 

mellom foreldre, fordi våre holdninger påvirker barna. De vil få frem at det lov å være 

forskjellige. Erfaringene fra prosjektet er at det er fint å få snakket sammen med 

foreldregruppa. Det er en dialog etter en innledning fra prosjektet. Det er kun for foreldre og 



vi skal invitere alle foresatte, men den ideelle størrelsen på gruppa er rundt 40. Det blir 

invitert til en slik kveld onsdag 3. mai kl. 18:00 i gymsalen. 

3. 17. mai 

17. maiarrangementet er i rute, påmelding sendt ut for frivillige, arrangementet bør være klart 

kl. 13:00. Budsjettet er klart, komiteen kan justere ved behov. FAU gir fullmakter til 17. 

maikomiteen til å styre økonomien selv. Vi trenger 2 kaker pr. klasse og 2. premier pr. 

klasse, tilpasset aldersgruppa. Info sendes til klassene. 

4. Skolegårdsprosjektet 

Skolegårdsprosjektet har fått innvilget pengene vi søkte om, rektor tar kontakt med UDE og FAU 

gir fortrinnsvis midlene i gave til Jeriko skole slik at skolen følger opåp videre. Noe formaliteter 

gjenstår rundt bygging og montering. Om noen vil følge opp med prosjektering frem mot 

sommeren må de melde seg.  

5. Årshjul 

Årshjulet sendes ut på høring og behandles i FAU 10. mai. Skolen får også oversendt utkastet til 

årshjiul. 

6. Eventuelt 

 

a) Angående barnevakt, kan foreldrene selv organisere dette, FAU kan betale for barnepass 

under foreldremøter. Mulig å slå sammen flere foreldremøter? Kan være uheldig om 

familier har barn på flere trinn. 

b) 10000 til Halloweenfest er bevilget fra bydel Alna.  

c) Møtet om sosiale medier med Barnevakten var satt opp litt seint med tanke på alarmen, 

18-20 er bedre tidspunkt for møter i gymsalen. Ellers var møtet engasjerende. Det var 

ønske om et digitalt møte i tillegg til det fysiske. 

d) Det var spørsmål om sommeravslutning på skolen, dette arrangeres klassevis. 


